
Zapisnik 1. seje sveta  KS Branik z dne 11.10..2014 ob 18. uri v pisarni KS Branik 

Prisotni člani sveta: Miran Vidmar, Andrlič  Davorin, Stubelj Roman, Judita Birsa,  

Kodrič Nives, Jazbec Ljubo, Vidmar  Bruno, Borut Bizjak, Piščanec Irena 

Dnevni red :  

 

1. Volitve 2014 

2. Razno 

 

Predsednik KS Branik je pozdravil novo izvoljene člane v svet KS Branik. 

Poročilo o izidu glasovanja v štirih volilnih enotah ter po pošti prejetih glasovnic je prebral predsednik 

volilne komisije Marko Ličen. 

Zapisnik volilne komisije je v arhivu KS Branik. 

 

Miran Vidmar je zaprosil, da vodenje seje do izvolitve novega predsednika prevzame najstarejši član 

sveta Jazbec Ljubo. 

Jazbec Ljubo je prevzel vodenje seje ter predlagal, da se člani izrečejo o načinu glasovanja za novega 

predsednika KS Branik ter predlagajo kandidate. 

Člani so se izrekli za javno glasovanje z dvigom rok. 

Roman Stubelj je dal predlog, da je novi predsednik že dosedanji to je Vidmar Miran. 

Ker drugih predlogov ni bilo, je Ljubo Jazbec predlog dal na glasovanje. Glasovanje je potekalo javno 

z dvigom rok. 

Za Mirana Vidmarja je glasovalo 8 članov, en član se je vzdržal glasovanja. 

 

Predsednik KS je z večino glasov ponovno postal Miran Vidmar, ki je prevzel vodenje seje. 

Zahvalil se je za zaupanje članov ter jih seznanil , da je bil na volitvah  izvoljen za članstvo v  Mestni 

svet občine Nova Gorica. 

Z odlokom MO mesto podpredsednika nadomesti namestnik. 

Člani so predlagali, da mesto namestnika zasedeta Bruno Vidmar ter Judita Birsa. 

 

Predsednik je člane seznanil kako poteka delovanje med KS in MO. 

Pobuda na občino gre preko predsednika - preko svetniškega vprašanja. 

Sredstva se zagotavlja na podlagi pripravljenih projektov. 

 

Člani sveta bodo na svojih sejah sprejemali posamezne sklepe ter se trudili, da jih uresničijo. 

 

Nato je predsednik člane seznanil z aktivnostmi, ki potekajo v KS 

Trenutno najpomembnejša je kanalizacija ter postopno priklapljanje na čistilno napravo. 

Ker se je zastavilo nekaj vprašanj o plačilu priklopa kot tudi izvedbi, so člani sprejeli naslednji sklep: 

 

 

Svet KS predlaga , da se skliče zbor krajanov na temo kanalizacija v Braniku in želi od 

projektne pisarne pojasnila:  

- individualni priklopi  (pojasnilo glede priklopa in  stroškov) 

- izvedba del na privatnih parcelah 

 

 

Razno              

Komemoracija ob dnevu mrtvih   1.11. 2014  se bo pričela ob 10 uri pred Kulturnim domom Branik, 

nato bo sledila maša ter blagoslov ob 12. uri na pokopališču. 

KS bo financirala  rože in sveče za vsa spominska obeležja  v KS Branik ( 7 kom) 

 

Člani sveta so sklenili, da se povzetke zapisnikov ter sklepe  sprejete na sejah svetov obesiti na 

oglasno desko. 

 

Sestanek se je zaključil ob 20. uri 

Zapisnik sestavil: Korošec 

Zapisnik overil:  


